
Fra: Silje-Yvonne Kristiansen <siljeyvonne@hotmail.com> 
Sendt: mandag 15. oktober 2018 13:07 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Folkebad 
 
Hei 

Jeg lurer på om det er noen basseng som brukes til folkebad i kommunen? Har lest på 
nettsiden deres men finner ingen konkret svar, står bare at linken om pris/tid kommer..  

Mvh 
Silje-Yvonne Kristiansen 


